
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Zondag 14 mei 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Alexander, Arne VDK, Arno, Carolyne, Denis, Dries (vanaf 22.07u), Fanne, Jari,
Lien, Lisa (vanaf 22.35u), Lise, Nele (vanaf 22.4), Quentin, Sander, Siebe, Simme, Tine

Verontschuldigd: Arne Jansen

Afwezig: Andreas, Karim, Mariska

Waarnemer: Raf (vanaf 22.07u), Samuel

De vergadering wordt geopend om 22.01u.

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Postenevaluaties Beheer Ja
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam Mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal, IFB Nee
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media Nee
Navragen switches bij VTK en LBK Samuel en Wieter Ja
Waag contacteren over mogelijke inbraak kelder Fanne Nee
Navragen Marginalenbar bij Alma Bar Nee
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Nee

Onze switches lagen niet bij LBK of VTK.

Raden

Sport WV

Er is gediscussieerd over de nota van het prijzensysteem van de 24 urenloop. Die nota gaat nu herschreven worden
met de gegeven opmerkingen. Het ging er op neer komen dat je boven een bepaald bedrag enkel kans maakte op
een prijs en dat je ook maar 1 kring kon kiezen waar je prijzen bij kon verdienen.
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LOKO AV en WV Studentenbeleid

• Een deel van de verkiezingen is al geweest, het andere deel vindt volgende week plaats. Ze zoeken nog een
coördinator cultuur en een mandataris mobiliteit.

• Er is een nota besproken over de huurprijsstijgingen bij Alma. De AV wil dat elke wijziging van de huurprijs
langs de RvB moet passeren, omdat daar ook studenten in zitten. Er is nog niets concreet beslist. Onder-
tussen weten we ook niet hoe het nu zit met de huurprijs van de Winabar na dat ene mailtje van Rik Torfs.
Aderik gaat mailen naar Daniel Lips om te vragen hoe het juist zit.

• Voor de Oktobercampagne ‘Doede gij da thuis ook?’ is opgeroepen of er mensen gëınteresseerd zijn om
ludieke filmpjes op te nemen (bv. met vuilnis rondsmijten in een living).

Cultuur WV

Er is gediscussieerd over het BAC-atelier, waar een pand hervormd wordt tot een plek waar kunstenaars zich
helemaal kunnen uitleven. Verdere info over deze vergadering ontbreekt, omdat er nog geen verslag is.

Scientica

Er zijn heel wat mensen verkozen: Vinnie als voorzitter, Lennard als ondervoorzitter, Jonas (Geos) als beheerder
en Jondalar als secretaris. Er worden nog mensen gezocht voor Internationaal, Jobfair, Galabal, Scienticup en
BBQ en lezing/debat (Brent wil dat laatste misschien doen).

Update PR

Er is niets nieuw binnengehaald, eventueel zijn er wel twee bedrijven die nog een mailing willen doen.

Postenevaluatie Beheer

Over het algemeen is het in orde. Er zijn een paar foutjes gemaakt, maar uiteindelijk komt alles goed. De stiptheid
van het maken van de kassa’s kan nog beter.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Galabar

Na twee keer winkelen was alle cider gevonden. Het was jammer dat er geen bandje was, omdat er geen enkel
bandje nog kon. Er waren dit jaar enkele proffen, maar wel weinig assistenten. Volgend jaar moeten we daar ook
meer aandacht aan besteden en persoonlijke mails sturen naar ex-Winaleden die nu assistent zijn. De bar heeft 60
euro positief gedraaid.

Verbroederingscantus

Het was heel leuk. Er zijn 4 vaten opgemaakt en er is daarna nog een klein vat aangesloten in het stille gedeelte,
maar dat was niet nodig want daar is bijna niks van gedronken. Ondertussen is dat geregeld met Scientica en
krijgen we een vol klein vat terug. Dat vat kan misschien handig zijn voor de Win-a-bar of Après-examenbar als
we geen groot vat meer willen aansluiten omdat dat niet zou opraken. De 100 euro van dat vat nemen we op ons,
de rest van het bedrag wordt over de 4 kringen verdeeld. De cantus heeft 240 euro verlies gedraaid.
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EJWereldkampioenschap

Er waren maar 4 eerstejaars, maar uiteindelijk heeft EJW nog wat gëımproviseerd, dus was het toch plezant. Er
was tegelijk toneel en de informatici hadden een taak, dus dat verklaart misschien de lage opkomst. De activiteit
heeft 1 euro positief gedraaid.

Toneel

Het was heel goed. Er zijn vrij veel mensen komen kijken. De afbraak van de bar was niet elke avond in orde.
Bovendien zijn de kassa’s van de bar en de tickets ook door elkaar gehaald, maar Karim weet normaal hoeveel
tickets per avond verkocht zijn.

Duvelbar

Het was leuk. Er zijn wel veel glazen gebroken en onderweg naar de bar zijn er enkele flesjes gesneuveld. Er waren
opmerkingen over de opkuis, bv. de kastjes die niet gekuist waren. Alma had zelf wel geen kuisblad achtergelaten.
Er stonden opnieuw nog warme BBQ’s en die mensen hadden erg veel afval achtergelaten. Er waren ook wat
irritante mensen van Apolloon, maar hun Duvel is afgenomen en ze zijn uiteindelijk weggestuurd. De kassa is nog
niet geteld. Voor de kapotte glazen gaan we wel twee euro per glas aan de Recup moeten betalen. Arno regelt
nog wanneer de glazen teruggebracht kunnen worden.

Frisbee

Het regende erg hard, dus de activiteit is niet doorgegaan. De ijsjes waren al gekocht, maar die kunnen gebruikt
worden op de Beach sport.

Meirondjes

Korte update: de eerste week regende het erg hard en was er een man of 10. Wies heeft toen het record van
19 rondjes geëvenaard. De tweede week waren er erg veel mensen. Jari check nog eens of er een update van de
tussenstand in het evenement staat.

Activiteiten in de nabije toekomst

Bejaardcantus

Komt in orde. Er komen ook wat mensen van Winak, die aan ledenprijs binnen mogen.

Beach sport

Er is nog iemand nodig die op de dag zelf de activiteit kan begeleiden. Siebe kan misschien wel. Sander gaat ook
zijn spikeballsetje uitlenen. Er moet nog gecheckt worden of de veldjes goed gereserveerd zijn.

Pyjamabar

Als de shiften worden ingevuld komt het in orde. Er zal ontbijt zijn rond 4-5 uur. Samuel zoekt nog een goede
bakker. De koffiekoeken moeten niet opgewarmd worden, dat is te veel werk en de mensen gaan het zo ook al leuk
vinden. De begroting was in orde. Het vat van de IFB wordt ook op de pyjamabar gegeven, zodat er in totaal 2
gratis vaten zullen zijn. Daar is nog geen reclame voor gemaakt in het evenement, dus dat moet zeker gebeuren.
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Quiz

De begroting is doorgestuurd en was goed. Iedereen krijgt nu een prijs. De shiften staan net online dus vul ze
zeker in.

EJW kampvuur

Er is nog geen bergoting. De arena is wel al gereserveerd, maar het kampvuur zelf is nog niet aangevraagd. Lisa
probeert dat te regelen. Als het niet in orde komt kan je proberen om een BBQ te regelen, dat gaat sneller mogen.
Marike wou graag gratis cocktails doen, maar er is maar 10 euro voor begroot, dus dat gaat niet.

Eindejaarsbarbecue

Er is nog geen begroting doorgestuurd. Het veldje is wel al gereserveerd. De inschrijvingen komen maandagmiddag
online en zijn enkel voor leden. Het tekstje had dan eigenlijk wel vroeger in de Winagenda moeten staan, zodat
iedereen op de hoogte was van de inschrijvingen. De bar zal geopend zijn voor de drank.

Win-a-bar

Arne kan toch de bar niet draaien, want hij moet naar huis die dag. Bar zoekt nog mensen om te draaien. Het
concept zal zijn dat je een bepaald bedrag (20 of 50 cent) zal kunnen betalen om te dobbelen en dan zal het
aantal ogen bepalen welk drankje je krijgt. Het dobbelen kan best aan een aparte tafel gebeuren, om het niet te
druk te maken aan de toog. We gaan een vaste hoeveelheid afspreken om weg te geven, dus er moet dan geteld
worden hoeveel pintjes er gegeven worden. Nu staat er 400 keer dobbelen in de begroting, maar dat kan beter
800 worden. Via letteren kunnen we ook aan 3 vaten Chimay Blue van 30 liter raken aan 110 euro per stuk. Dat
komt neer op 240 Chimays aan 1 euro als we er zelf 90 euro in steken. Op de Win-a-bar gaat er al genoeg zijn,
dus dat houden we voor de Après-examenbar. We kunnen ook aan Augustin Grand cru raken, voor 70 euro per
vat van 20 liter. Beide vaten kunnen niet tegelijk getapt worden, dus we gaan enkel voor de Chimay.

Varia

• Carolyne: ‘Binnen twee weken is het het weekend van Hemelvaart, de PV zal dus al doorgaan die donderdag
om 14.00u.’

• Dries: ‘...dary’

• Jari: ‘Toneel heeft voor het eerst dat ik weet een positieve recensie gekregen van Veto en Simon is genomi-
neerd voor beste mannelijke hoofdrol.’

• Alexander: ‘Ik heb het op de vorige PV ook al gezegd, maar ondertussen ben ik vrij zeker dat we van Alma
een gratis vat hebben gekregen.’

• Lien: De cantus in Antwerpen was echt dikke pret.’

• Simme: ‘Arne houdt zijn lint aan op rare momenten.’

• Siebe: ‘Kleine uitleg bij het verhaal: het was sportcantus dinsdag en Arne was daar goed zat en bezig met
de sportpreses van Ekonomika. Hij was ´s morgens wakker geworden met enkel zijn linten aan.’

• Samuel: ‘Vul shiftjes van de bar in.’

• Arno: ‘Ja vul shiftjes in!’

• Arne VDK: ‘Yodelee Yodeleeo’ *Zingt Yodel It*

• Aderik: *doet pirouette*
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• Aiko: ‘Voor de duidelijkheid, Arne had zijn lint niet mooi aan, het hing gewoon een beetje over hem.’

• Fanne: ‘Voor de mensen die er niet waren op de Kernraad en de verbroederingscantus, je weet wel de
seniorfrak waar enkel senioren van Wina op mogen schrijven hé? Ondertussen staat ook de preses van
Winak erop. Maar Belmans was wel aan het scoren ze. Ze komt maandag ook.’

• Dries: ‘Voor de volledigheid rond Arne, Arne en Thibault hebben gemuild voor 5 pinten.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Barlaptops e.d. in orde brengen Webteam 25/05/2017
Investeringen aankopen Materiaal, IFB 25/05/2017
Melden dat zwanenboek niet doorgaat aan ingeschrevenen Media 25/05/2017
Navragen Marginalenbar bij Alma Bar 25/05/2017
Mailen naar Lips over huurpijs Alma Aderik 25/05/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 25/05/2017

De vergadering wordt gesloten om 23.39u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op donderdag 25 mei 2017 om 14.00u in de Winaliving.

5


